南开大学国际学生推荐函

Letter of Recommendation 

for International students of Nankai University
	推荐学生基本信息

Personal Information of the Student

	中文姓名

Chinese Name
	
	护照姓名

Passport Name
	
	国籍

Nationality
	

	性别

Gender
	
	护照号码

Passport No.
	
	出生日期

Date of Birth
	

	所在学校
Current School
	

	推荐人基本信息

Personal Information of the Person Issuing the Recommendation

	姓名

Full Name
	
	工作单位

Work Place
	
	职务

Position
	

	电话

Phone No.
	
	邮箱

E-mail Address
	

	推荐理由

Recommendation Reasons

	该同学在同年级的学业综合排名为：   名，同年级学生人数为：     名,该同学学业综合表现占前百分之     （精确到小数点后两位）。

The student’s integrated academic grade ranking is:  ;the number of students in the grade is:  ;the comprehensive academic performance of the student accounts for the top  percent (accurate to two decimal places).

注：中国境内中学，同年级排名基数为全体外国留学生；海外中学，排名基数为同年级全体学生。

Remark: The ranking base of the domestic high schools is all foreign students in the grade; the ranking base of overseas high schools is all students of the grade.

	请从学生学业成绩、个人品行、综合素质、学术潜能、志趣抱负等方面，填写推荐理由
（可另附页）

Please write the recommendation reasons from the aspects of students' academic achievements, personal conduct, comprehensive quality, academic potential, aspiration, etc.

(use a separate page if necessary)



	签名/Signature _____________________                    时间/Date ___________________


                                                                   南开大学国际教育学院制
